
Referat d.17 juni 2022 

Mødedeltager: Stine, Mija, Jeanett, Jan, Bente og Camilla  

- Der snakkes om udfærdigelse af et sommerferiebrev og det godkendes 
- Husordnen gennemgåes og godkendes af bestyrelsen, vi er dog afventende 

med at sende den til Lejerbo da vi gerne vil have helt styr på den nye 
affaldssortering.  

- Der snakkes om Fibia. 

 


